
Marjana Deržaj
na Kodeljevem

Prizadevni člani §D Slovan so vlo-
žUi mnogo truda v to, da bi na Kode-
fjevem poskrbeli za dmžabno življe-
nje občanov. Lično so preuredili dvo-
rano kopališča, z nizkimi cenami
vstopnic, jedi in pijač pa želijo omo-
gočiti zabavo tudi tistim s (anjšimi
denarnicami. Za trideset dinaijev —
toliko namreč znaša vstopniiia — je
goste že zabaval Oto Pestner. (Id bo
na Kodeljevem še prepevai (ja do no-
vega leta), prvo novembrsko soboto
pa je za zabavo poskrbela Marjana
Deržaj.

Izkoristil sem priložnost in jo za
bralce Naše skupnosti poprosU za
kratek intervju.

Marjana, kako se počutiš tu med
nami?

Zares prijelno. Ko sem slišala, da
bom nastopala v dvorani kopafišča, si
nisem niti mislila.da je tako lepo nre-
jena. To lahko postane zares pravo
pleššče, saj razen festivalne dvorane
česa podobnega v Ljubljani ni. Všeč
mi je, da se labko poleg mladine tu
prav prijetno počutijo tudi sfarejši,
saj vidim, da so danes celo v večini.
Upam, da s svojim petjem prispevam
k dobremu razpoloženju, pri čemer
so mi v veliko pomoč fantje skupine
FON 80.

Nosiš laskav naziv prve dame slo-
venske popevke?

N'o, vsaj naziva mi ne očifaj? Pol
življenja in še kako leto več se uba-
dam z zabavno glasbo in še vedno
vztrajam. Malo manj aktivno sicer
kot včasih, vendar sem ob glasbi še
vedno mlada. Rada pojem, to pa je
tudi veliko, pravzaprav največ

Tvoje ime ni bilo nikoli povezano s
kakim klanom ali afero.

»Živi in pusti živeti« sem predni-
gačila v: »Poj in pusti peti«. Rekla

sem že, da rada pojem, to pa naj
počno tudi drugi, Id se ukvarjajo s
petjem. Nisem Ijubosumna. Prijate-
Ijev uspeh je tudi moj uspeh.

Na Kodeljevem nastopa tudi Oto.
Se poznata?

Seveda se. Oto je prijeten fant in
popoln glasbenik. Menim, da o nje-
govih glasbenih zmožnostih ne bom
povedala nič novega — lares je en-
kraten. Prepričana sem, da vedno
poskrbi za prijetno ozračje.

Marjana Deržaj je vedno polna
radosti in življenjske energije.
Gostje so jo zares prisrčno sprejeli že
pri samem vhodu v dvorano. Za
konec je obljubila, da bo na Kode-
ljevo še prišla, saj je obiskovalcem
dolžna še eno pesem — Poletno noč.

"Ilsto soboto je bilo (orej na Kode-
Ijevem prijetno. Od obiskovalcev pa
je odvisno, ali bo tako tudi naprej.
Več kot jih bo, več bo možnosti, da
bodo Slovanovci tudi želi, ne le sejali.
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